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Sołtys wsi Skoków wnioskował o załatanie dziury w drodze w Skokowie. 
 
Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarczego w Borku Wlkp.- 

Leszek Dajewski wyjaśnił, że w najbliższym czasie zakład przymierza się do 
wykonania wskazanego zadania. 

 
Sołtys wsi Bruczków zgłosił bardzo zły stan techniczny przystanku 

autobusowego, który stanowi niebezpieczeństwo dla dzieci. 
 
Radny – Jerzy Prałat zaproponował przeniesienie do Bruczkowa 

przystanku ze Studzianny, który systematycznie jest dewastowany. 
 
Burmistrz wyjaśnił, że w budżecie gminy na rok 2003 nie zaplanowano 

zakupu nowych przystanków autobusowych. Natomiast przeniesienie 
przystanku musi również odbyć się za zgodą mieszkańców. Dalej dodał, że 
mieszkańcy nie wyrażają zgody na zabranie im przystanku. 
 
 
Ad.10. Zakończenie. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 
Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek zakończył IX sesję Rady Miejskiej 
Borku Wlkp.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Rady 
 
Wiesława Wójcik     Roman Kręciołek 
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Ad.8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
W tym punkcie nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad.9.Wolne głosy i wnioski.  
 
 Radny – Jerzy Prałat zapytał jak jest realizowana uchwała zmieniająca 
uchwałę nr II/14/2002 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 13.12.2002 roku w 
sprawie ustalenia stawki dziennej opłaty targowej. 
Burmistrz wyjaśnił, że uchwała została wysłana do publikacji, dopiero po 14 
dniach od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Wielkopolskiego wchodzi w życie. 
 
 Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarczego w Borku Wlkp. – 
Leszek Dajewski  wnioskował o podjęcie działań w celu ograniczenia poboru 
wody ponieważ wiąże się to z dużymi spadkami ciśnienia wody. 
 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że skoro mieszkańcy płaca za pobór wody, nie 
widzi potrzeby wprowadzania takich ograniczeń. 
 

Następnie radny – Mieczysław Dębowiak wnioskował o przeanalizowanie 
sprawy modernizacji zasilania w wodę okolic Siedmiodrogowa. 
 
Leszek Dajewski – dyr. MGZG w Borku Wlkp. wyjaśnił, że sprawa powinna 
szczegółowo być przeanalizowana na posiedzeniach Komisjach Rady. 
 

Dalej Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek przedstawił pismo 
zespołu ludowego „Borkowiacy” w sprawie dofinansowania zespołu. 
 
 Radny – Mariusz Wasielewski wnioskował o przyznanie środków 
finansowych dla zespołu. 
Jednak Burmistrz wyjaśnił, że takie środki nie były zaplanowane w budżecie 
gminy na br. 
 

Następnie Kazimiera Szymczak – mieszkanka Borku Wlkp. wnioskowała 
o przyznanie środków finansowych dla koła śpiewaczego ”Jutrzenka”.  

 
 Radny – Andrzej Kubiak zwrócił się do sołtysów o wytypowanie starosty 
i starościny na powiatowe dożynki, które odbędą się 31 sierpnia br.  
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k) przystąpienia do Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych 
 
 Marek Rożek – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały 
w w/w sprawie. 
Radny – Tomasz Pawlak wnioskował o odrzucenie w/w projektu uchwały w 
związku ze zgłoszonymi zastrzeżeniami na posiedzeniach Komisji Rady. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu 
uchwały w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały nie głosował żaden radny, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania, 12 radnych było przeciwnych. przeciwny 
Uchwała  w powyższej sprawie została odrzucona ponieważ nie uzyskała 
wymaganej większości głosów. 
 
l) regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla 

nauczycieli 
 

Wiceprzewodnicząca Rady – Regina Kot przedstawiła projekt uchwały w 
w/w sprawie. 
Nikt z obecnych nie zgłosił zastrzeżenia. 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i   nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: jw.)  
Uchwała Nr IX/  65 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
ł) upoważnienia pracownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Borku Wlkp. do wydawania decyzji administracyjnych 
 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że projekt uchwały był odczytany na 
poprzedniej sesji Rady Miejskiej. W obecnym projekcie jest tylko zmiana w § 4 
dotycząca ogłoszenia uchwały, a mianowicie: uchwała wchodzi w życie po 14 
dniach od ogłoszenia w Wielkopolskim Dzienniku Urzędowym Województwa 
Wielkopolskiego. 
Nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń do w/w projektu uchwały, w związku z 
powyższym przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosowania (nieobecni radni: jw.). 
Uchwała Nr IX/  66 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 
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 Przewodniczący Rady podzielił stanowisko przedmówcy, dalej stwierdził, 
że decyzja o sprzedaży wskazanego lokalu jest bardzo trudna, po czym przerwał 
dyskusję i zarządził głosowanie projektu uchwały. 
 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 2 radnych, 6 radnych wstrzymało się od 
głosowania,  6 radnych było przeciwnych. 
Uchwała  w powyższej sprawie została odrzucona ponieważ nie uzyskała 
wymaganej większości głosów. 
 
i) o zamiarze utworzenia Związku Międzygminnego 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady – Marek Rożek.  
Nikt z obecnych nie zgłosił zastrzeżenia do projektu uchwały. 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i   nikt nie był przeciwny (nieobecni radni: Kazimierz Banaś oraz 
Mariusz Szczepaniak). 
Uchwała Nr IX/  64 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
j) udzielenia dotacji na cele publiczne Stowarzyszeniu Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu Gostyńskiego z siedzibą w Gostyniu  
 

Wiceprzewodnicząca Rady – Regina Kot przedstawiła projekt uchwały w 
powyższej sprawie. 
 
Radny – Jerzy Prałat wnioskował o odrzucenie projektu uchwały w powyższej 
sprawie w związku z tym, że w budżecie gminy na rok 2003 nie zaplanowano 
takich środków.  
Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie zgłoszonego wniosku. 
Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie wstrzymał się 
od głosów i nikt nie był przeciwny (nieobecni jw.) 
 
Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały nie głosował żaden radny, 1 radny wstrzymał się od 
głosowania, 11 radnych było przeciwnych (nieobecni radni: jw.) 
Uchwała  w powyższej sprawie została odrzucona ponieważ nie uzyskała 
wymaganej większości głosów. 
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społeczeństwa, za środki uzyskane ze sprzedaży lokalu będzie można 
wybudować nowy obiekt  z przeznaczeniem na ochronę zdrowia. 
Wobec powyższego uważa, że decyzja o sprzedaży w/w obiektu jest decyzją 
słuszną.  

 
Bronisław Winnowicz – mieszkaniec Borku Wlkp. uważa, że wskazany 

obiekt został wybudowany przez mieszkańców miasta i nie należy go 
sprzedawać. Dalej zapytał gdzie są środki za wcześniej sprzedane mieszkania. 

 
Wyjaśnień dokonał Burmistrz informując, że mieszkania były sprzedawane z 

bardzo dużą zniżką i na raty, wobec powyższego są to małe pieniądze. 
 
W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady wyjaśnił, że do zadań 

własnych gminy należy w szczególności ochrona zdrowia. Natomiast bez lokalu 
gminnego będzie to trudno realizować. 

 
Wiceprzewodniczący Rady – Marek Rożek dodał również, że właściciele 

spółki przy podpisywaniu umowy na dzierżawę lokalu znali jej warunki i nie 
powinni mieć dziś żadnych zastrzeżeń. 
 
 Kolejnym rozmówcą był radny i przedstawiciel spółki „Zdrowie” – 
Mariusz Wasielewski, który wyjaśnił, że warunki opieki zdrowotnej w stosunku 
do wcześniejszych lat uległy bardzo dużej zmianie „na lepsze”. Deklarował 
dalszą pracę dla dobra mieszkańców naszej gminy.  
 
 Radny powiatu – Janusz Sikora wyraził swoje zdumienie, iż mieszkańcy 
gminy dopuścili do sprzedaży mieszkań w budynku przy ul. Lisia Droga 1. 
 
 Radny – Jerzy Prałat uważa, że spółce „Zdrowie” należy pomóc w 
remontach  budynku, natomiast z jego sprzedażą proponował nie spieszyć się. 
 
 Bronisław Winnowicz – mieszkaniec Borku Wlkp. zapytał czy taniej jest 
remontować budynek , czy też budować od podstaw,  zarzucił niegospodarność 
Burmistrzowi Borku Wlkp.  
 
 Radny i jednocześnie lekarz spółki „Zdrowie” wyjaśnił, że na pewno 
taniej jest wybudować nowy obiekt jednak mieszkańcy są przyzwyczajeni do 
tego budynku. 
 
 Radny – Kazimierz Banaś uważa, że lokal powinien być gminny, 
natomiast remont budynku powinien być prowadzony przy współudziale 
najemcy. 
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g) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Borku Wlkp. 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady – Marek Rożek.  

 
Kazimiera Szymczak – mieszkanka Borku Wlkp. zapytała gdzie mieszczą się 

wskazane w projekcie uchwały działki.  
 
Inspektor Urzędu Miejskiego – Stefan Szymczak wyjaśnił, że są to grunty 

rolnicze położone przy drodze z Borku Wlkp. do Strumian i Trzecianowa. 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i   nikt nie był przeciwny. 
Uchwała Nr IX/  63 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 
 
h) sprzedaży lokalu użytkowego przy ul. Droga Lisia nr 1 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Przewodniczący Rady -
Roman Kręciołek, po czym wyjaśnił, że wpłynął protest przeciwko sprzedaży 
wskazanego lokalu, który podpisało 507 mieszkańców naszej gminy. 

 
Radny i przedstawiciel spółki „Zdrowie” w Borku Wlkp. – Mariusz 

Wasielewski wyjaśnił, że ta ilość podpisów to niecałe 10% społeczeństwa. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Marek Rożek uważa, że termin od 

zawiadomienia o sesji Rady był bardzo krótki, wobec powyższego proponował 
przeprowadzenie referendum gminnego w w/w temacie. Dalej dodał, iż w 
dalszym ciągu nie jest wyjaśniony stan prawny spółki „Zdrowie” w Borku 
Wlkp. 

 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady zobowiązał Burmistrza 

Borku Wlkp. do wyjaśnienia tej sprawy. 
 
Burmistrz wyjaśnił, że 4 lata temu odbyło się spotkanie, na którym radni 

wypowiedzieli się za prywatną służba zdrowia. W obecnym czasie grupa 
radnych zaproponowała aby lokal wykorzystywany przez spółkę „Zdrowie” w 
Borku Wlkp. sprzedać. W tym obiekcie pierwsze piętro zostało już wykupione 
przez jego mieszkańców, natomiast parter jest gminny, co stwarza problemy. 
Lokal użytkowany przez służbę zdrowia wymaga bardzo  kosztownego remontu. 
Dalej dodał, że jeśli obecna spółka „Zdrowie” nie spełni oczekiwań 
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e) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Własności Rolnej 
Skarbu Państwa 

 
Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 

Rady – Marek Rożek.  
Radny – Jerzy Prałat wnioskował o nieprzejmowanie działki nr 49 położonej w 
Zalesiu, ponieważ budynek jest w bardzo złym stanie technicznym, a 
mieszkająca tam rodzina Kowalskich jest bardzo konfliktowa. 
Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie zgłoszonego wniosku. 
Za nieprzejmowaniem w/w działki głosowało 14  radnych, nikt nie był 
przeciwny i nikt wstrzymał się od głosowania. 
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w w/w sprawie po 
wprowadzonej poprawce. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i  nikt nie był przeciwny (obecny radny – Michał Dopierała). 
Uchwała Nr IX/  61 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu. 
 
f) zbycia nieruchomości gruntowych położonych na terenie Gminy Borek 

Wlkp. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady -  Regina Kot przedstawiła projekt uchwały w 
w/w sprawie. 
Radny – Andrzej Kubiak zwrócił uwagę, że dokonanie zbytu działek powinno 
odbyć się w trybie przetargu ograniczonego, a nie przetargu ustnego, tak jak 
określa w/w projekt uchwały. Następnie zgłosił zastrzeżenia do formy sprzedaży 
gruntów sołeckich, stwierdził, że decyzje o sprzedaży tych gruntów powinna 
podjąć Rada Sołecka danej wsi. 
 
 Wyjaśnień w tym temacie udzielił Burmistrz, który stwierdził, że po 
skomunalizowaniu mienia gminnego grunty sołeckie zostały własnością gminy  
i tylko Rada Miejska może podjąć decyzję o zbyciu  tych gruntów. Dalej 
wyjaśnił, że w ofercie przetargowej będzie  szczegółowo opisane na jakich 
prawach poszczególne działki będą zbyte. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 
głosowania,  nikt nie był przeciwny. 
Uchwała Nr IX/  62 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 
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c) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska   
     i Gospodarki Wodnej (1.300.000,- zł) 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady – Marek Rożek.  
Marian Jańczak – Burmistrz wyjaśnił, że przychody z pożyczki przeznaczone 
będę na sfinansowanie wydatków inwestycyjnych na budowę oczyszczalni 
przemysłowo – komunalnej. 
Nikt z  obecnych głosu nie zabrał, zatem przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i  nikt nie był przeciwny (obecny radny – Michał Dopierała). 
Uchwała Nr IX/  59 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 
d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
 

Wiceprzewodnicząca Rady – Regina Kot przedstawiła projekt uchwały w 
powyższej sprawie. 

 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do przedstawionego 

projektu, wyjaśnił, że przychody z kredytu przeznaczone będą na sfinansowanie 
wydatków nieznajdujących pokrycia w planowanych dochodach na budowę 
oczyszczalni przemysłowo – komunalnej w miejscowości Borek Wlkp. – 
400.000,- zł  oraz wydatki bieżące nieznajdujące pokrycia w planowanych 
dochodach – 400.000,- zł.  
 

Radny – Andrzej Kubiak zapytał na jaki okres jest zaciągany w/w kredyt. 
Burmistrz wyjaśnił, że długoterminowy kredyt będzie określony przy 
podpisywaniu umowy. Następnie dodał, że wszyscy rani zostaną poinformowani 
o szczegółach zawartych w umowach kredytowych. 
 
Więcej pytań nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił 
o przegłosowanie projektu uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i  nikt nie był przeciwny (obecny radny – Michał Dopierała). 
Uchwała Nr IX/  60 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
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Radni przyjęli przedstawione sprawozdanie. 
 
Ad.6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

W/w sprawozdanie przedstawił Burmistrz – Marian Jańczak, stanowi ono 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) zmian budżetu i w budżecie miasta i gminy na rok 2003  
 

Wiceprzewodniczący Rady – Marek Rożek przedstawił projekt uchwały w 
powyższej sprawie. 

Następnie zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego projektu. 
 
Nikt w tej sprawie głosu nie zabrał. 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i  nikt nie był przeciwny. 
Uchwała Nr IX/  57 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
b) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
      i Gospodarki Wodnej (929.900,- zł) 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady – Regina Kot przedstawiła projekt uchwały w 
powyższej sprawie. 
 
Burmistrz wyjaśnił, że przychody z pożyczki przeznaczone zostaną na 
sfinansowanie wydatków inwestycyjnych – budowa kanalizacji sanitarnej z 
przyłączami dla miejscowości Borek Wlkp.  
Uwag nie zgłoszono. W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 
głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i  nikt nie był przeciwny. 
Uchwała Nr IX/  58 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
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d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
e) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Własności Rolnej Skarbu 

Państwa 
f) zbycia nieruchomości gruntowych położonych na terenie Gminy Borek 

Wlkp. 
g) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Borku Wlkp. 
h) sprzedaży lokalu użytkowego przy ul. Droga Lisia nr 1 
i) o zamiarze utworzenia Związku Międzygminnego 
j) udzielenia dotacji na cele publiczne Stowarzyszeniu Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu Gostyńskiego z siedzibą w Gostyniu  
k) przystąpienia do Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych 
l) regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla 

nauczycieli 
ł) upoważnienia pracownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej         

w Borku Wlkp. do wydawania decyzji administracyjnych 
 
8.  Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 
9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie 
 
Następnie prosił o przegłosowanie porządku obrad. 
 
Za przyjęciem  proponowanego porządku obrad głosowało 13 radnych, nikt nie 
był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
W związku z powyższym przedstawiony porządek sesji został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady. 
 

Przewodniczącego Rady – Roman Kręciołek stwierdził, że radni mieli 
możliwość zapoznania się z treścią protokołu przed sesją, w związku, z czym 
prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 
Za przyjęciem protokołu z VIII sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był 
przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania . 
 
 
Ad.4. Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 
 
 Powyższe sprawozdanie złożył radny powiatu – Janusz Sikora, stanowi 
ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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g) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Borku Wlkp. 
h) sprzedaży lokalu użytkowego przy ul. Droga Lisia nr 1 
i) o zamiarze utworzenia Związku Międzygminnego 
j) udzielenia dotacji na cele publiczne Stowarzyszeniu Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu Gostyńskiego z siedzibą w Gostyniu  
k) przystąpienia do Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych 
l) regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla 

nauczycieli 
8.  Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 
9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie 
 
 
Po czym zapytał, czy radni maja uwagi do proponowanego porządku. 
 
Burmistrz wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie upoważnienia pracownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Borku Wlkp. do wydawania decyzji administracyjnych, w 
związku z rozstrzygnięciem nadzorczym  Wojewody Wielkopolskiego  z dnia 3 
czerwca br. orzekającym nieważność uchwały nr VIII/53/2003 Rady Miejskiej 
Borku Wlkp. z dnia 30 kwietnia 2003 roku w powyższej sprawie, ze względu na 
naruszenie prawa. 
 
 
Nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń, po czym Przewodniczący Rady 
przedstawił porządek sesji po wprowadzonej zmianie. 
 
od 1 – 7 bez zmian 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2003 
b) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
      i Gospodarki Wodnej (929.900,- zł) 
c) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska   
     i Gospodarki Wodnej (1.300.000,- zł) 
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Protokół  Nr IX/2003  
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 5 czerwca 2003 roku 
w godz. od 1600 do 2000 

 
 
W sesji uczestniczyło 13 radnych (ustawowo 15 radnych) – lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
Nieobecni radni – Zygmunt Klonowski oraz Michał Dopierała. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Burmistrz Borku Wlkp., Skarbnik Gminy, 
Sekretarz Gminy, kierownicy jednostek podporządkowanych, dyrektorzy szkół i 
przedszkoli, radni powiatowi,  sołtysi oraz mieszkańcy miasta  - lista obecności 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.1. Otwarcie obrad. 
 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek, który 
powitał wszystkich radnych oraz gości. 
Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, 
przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2003 
b) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
      i Gospodarki Wodnej (929.900,- zł) 
c) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska   
     i Gospodarki Wodnej (1.300.000,- zł) 
d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
e) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Własności Rolnej Skarbu 

Państwa 
f) zbycia nieruchomości gruntowych położonych na terenie Gminy Borek 

Wlkp. 


